

2024-2025 天生一對婚宴套餐

teim Gha teni 2024-2025 SPECIAL CHINESE WEDDING PACKAGE

中式婚禮套餐價錢只需淨價\$11,111元

Special Chinese Wedding Package at \$11,111 net
凡惠顧中式婚宴酒席滿8席或以上,可享以下列優惠:
Enjoy The folloiwng privileges for a booking of 8 tables or above:

◆ 敬送五磅心形鮮忌廉蛋糕或五打小食(兩款)於席前享用。

Five pounds heart-shaped fresh cream cake or five dozens pre-dinner snacks (2 kinds).

● 五層模擬結婚蛋糕供拍照使用。

A superb 5-tier dummy cake for photo-shooting.

♥ 自攜洋酒免收開瓶費(每席乙枝)。

Free corkage for one bottle of self brought hard liquor or spirits per table.

♥ 每席敬送喜帖連信封八套(不包括印刷)。

Eight sets of hotel invitation card per table (excludes printing).

♥ 免費提供席前麻雀耍樂及奉送中國茗茶。

Mahjong game setting with Chinese tea service.

♥ 免費使用音響設備連手持無線咪兩支、電視及投影機連銀幕。

Complimentary use of audio/visual equipment including two wireless handheld microphones, built-in TV and LCD projector with screen.

★ 全場椅套佈置。

Complimentary use of seat covers.

❤ 全場席上鮮花擺設。

Fresh floral arrangement for all dining tables.

♥ 提供精美畫架以供擺放新人結婚照。

An easel stand for wedding portrait.

Complimentary car parking space during the event (one vehicle for every three tables) .

★ 於 週 年 紀 念 奉 送 雅 苑 座 咖 啡 室 雙 人 自 助 晚 餐 券 乙 張。

Buffet dinner coupon for two persons at The Greenery on your first anniversary.

以上優惠如有更改, 怒不另行通知

The above privileges are subject to change without prior notice

在任何情況之下, 帝苑酒店將保留最終決定權

In case of any dispute, The Royal Garden reserves the right to make the final decision

以上優惠不適用於已確定之婚宴酒席

The above package are not applicable to all confirmed wedding bookings

欲查詢更多資料和預訂,請與宴會部聯絡:

For more details and reservations, please contact our Banquet Sales Team at

Tel: (852) 2733 2007 / (852) 2733 2032

E-mail: bqtoff@rghk.com.hk









婚宴菜譜 WEDDING MENU



<<囍 氣 盈 盈>>

金豬囍盈門 Roasted Whole Suckling Pig

<<百 花 爭 鳴>>

翡翠玉带蝦球

Sautéed Shrimp and Scallop with Seasonal Vegetables

<<和 諧 共 樂>>

淮山杞子響螺燉豬展

Double-boiled Pork Shank Soup with Sea Whelk and Chinese Yam and Goji Berries

<<心 心 相 扣>>

蠔皇原隻八頭鮑魚扣花菇 Braised Whole Abalone (8 head) with Mushroom in Oyster Sauce

<<永 浴 愛 河>>

清蒸沙巴龍躉 Steamed Giant Garoupa

<< 比 翼 雙 飛>>

當紅脆皮炸雞 Deep Fried Crispy Chicken

<<喜 結 良 緣>>

櫻花蝦叉燒粒炒飯 Fried Rice with Diced Prawn and Barbecuetd Meat

<<情深意長>>

珍菌乾燒伊麵 Braised E-fu Noodles with Wild Mushroom

<<百 年 好 合>>

蓮子百合紅豆沙 Sweet Red Bean Delight

<<永 結 同 心>>

同心桂花糕及合桃酥 Chinese Petits Fours

包括無限量供應汽水、凍橙汁及指定啤酒三小時 Includes unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice and selected beer for three hours

> 每席港幣淨價 11,111元 HK\$11,111 net per table

適用至2025年3月31日前舉行之婚宴 For banguet to be held on or before 31 March 2025

*以上價目為每席10至12位用 | The above prices are quoted for 10-12 persons per table.

* 所有價目已包括加一服務費 | All prices are included 10% service charge.

此套餐不可與其他優惠或折扣及帝苑折扣禮品卡同時使用

Menu cannot be used in conjunction with other promotional, discount offer, and discounted The Royal Garden gift



